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انتصاب نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان 
و امام جمعه بندرعباس

حض��رت آیت الله خامنه ای رهبر معظم 
انق��اب اس��امی ب��ا ص��دور حکمی 
حجة الاس��ام محمّد عب��ادی زاده را 
ب��ه عنوان نماینده ولی فقیه در اس��تان 
هرم��زگان و ام��ام جمع��ه بندرعباس 

منصوب کردند.
به گزارش ایلنا، متن حکم رهبر انقاب اس��امی به این ش��رح 

است:
بسم الله الرحمن الرحیم

جناب حجة الاس��ام آقای حاج ش��یخ محمّد عبادی زاده دامت 
 افاضاته

ب��ا عنای��ت به پایان دوره ی مس��ئولیت جناب حجت الاس��ام 
والمس��لمین آق��ای نعی��م آب��ادی در جای��گاه امامت جمعه ی 
بندرعباس، با تقدیر و تشکر وافر از زحمات و خدمات طولانی 
م��دت معزّی الی��ه، جنابعال��ی را ب��ه نمایندگی خود در اس��تان 

هرمزگان و امامت جمعه ی بندرعباس منصوب میکنم.
منطق��ه ی بس��یار مه��م هرمزگان و مردم مؤم��ن و انقابی و 
کارآزموده در آن اس��تان، شایس��ته ی اهتمامی ویژه از جهت 
نش��ر و تعمیق معارف انقابی و اس��امی می باشند. جنابعالی با 
توجه به سوابق خدمت در آن منطقه بی شک با برجستگی های 
جوانان فداکار و مردمان وفادار آشنا می باشید. امروز بزرگداشت 
ای��ن برجس��تگی ها و تقوی��ت و تثبیت آنه��ا از جمله ی وظائف 
اصل��ی علم��ای دی��ن و بویژه امامان جمع��ه و فرزانگان حوزه 
و دانش��گاه اس��ت. تقوی��ت جریان انقاب��ی و جوانان مؤمن و 
روی گش��اده و دس��ت مهربان با عموم طبقات، توصیه ی مؤکد 

اینجانب است.
توفیقات شما را از خداوند متعال مسألت میکنم.

سیّد علی خامنه ای
26 تیرماه

آیت الله جنتی دبیر شورای نگهبان ماند
در انتخابات هیأت رئیس��ه ش��ورای نگهبان، آیت الله جنتی به 
عن��وان دبیر و عباس��علی کدخدایی ب��ه عنوان قائم مقام دبیر و 

سخنگو انتخاب شدند.
به گزارش پایگاه اطاع رسانی شورای نگهبان، انتخابات هیأت 
رئیس��ه ش��ورای نگهبان با حضور فقها و حقوقدانان این ش��ورا 
برگ��زار ش��د و در جری��ان این انتخاب��ات آیت الله احمد جنتی با 
رأی اکثریت اعضا برای یک سال دیگر به عنوان دبیر شورای 

نگهبان ابقاء شد.
همچنین در این جلسه، انتخابات قائم مقام دبیر شورای نگهبان 
نی��ز برگ��زار و ط��ی آن دکتر عباس��علی کدخدایی به مدت یک 
س��ال دیگر به عنوان قائم مقام دبیر از س��وی اعضای ش��ورای 

نگهبان انتخاب شد.
همچنین دکتر کدخدایی با رأی اعضای شورای نگهبان برای 

دوره یک ساله پیش رو، به عنوان سخنگو ابقاء شد.
براس��اس آئین نامه داخلی ش��ورای نگهبان، انتخابات هیئت 
رئیس��ه این ش��ورا هر ساله برگزار و طی آن هیئت رئیسه جدید 

برای فعالیت یک ساله انتخاب می شوند.

نحوه اجرای قانون افزایش حقوق
 توسط دولت تایید شد

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسامی گفت 
ک��ه دول��ت بنا به تایید مراجع نظارتی در جریان افزایش حقوق 
کارمندان به قانون عمل کرده اس��ت. غامرضا تاجگردون در 
گفت وگو با ایسنا با اشاره به نحوه اجرای قانون در مورد افزایش 
حق��وق کارمن��دان گفت: آقای حاجی بابایی نماینده همدان به 
ش��خصه نظ��ری درباره افزایش حقوق ه��ا دارد که در این باره 
جلساتی برگزار کرده و به هیئت رئیسه مجلس، کمیسیون برنامه 
و بودجه، دیوان محاس��بات و س��ازمان بازرسی شکایت کرد اما 
همه اینها چیز دیگری گفتند. وی افزود: در مورد مصوبه مجلس 
در خص��وص افزای��ش حقوق کارمندان اتفاقی نیفتاده و در این 
باره دولت کاماً مطابق مقررات عمل کرده و خافی صورت 
نگرفته است، مراجع مذکور هم نحوه اجرای قانون توسط دولت 
را تایید کردند. بنابراین آنچه به دولت اباغ شده اجرایی شده و 

اگر دولت غیر از این عمل می کرد تخلف کرده بود.
تاجگ��ردون در پای��ان تاکید کرد که دولت برای اجرای مصوبه 
مجلس در خصوص افزایش حقوق کارمندان مش��کل کمبود 

منابع ندارد.

ترکیه نمی خواهد بخشی از سازوکار 
تحریم ها علیه ایران باشد

سفیر ایران در ترکیه گفت: تحریم های غیرقانونی آمریکا علیه 
ایران نه تنها بر مردم کشور، بلکه به طور مستقیم بر ترکیه تاثیر 
گذاشته است. به گزارش ایسنا، محمد فرازمند سفیر کشورمان 
در ترکیه در گفت وگو با خبرگزاری اس��پوتنیک به س��والاتی 
پیرام��ون تحریم ه��ای آمری��کا علیه ایران، تاثی��ر آن بر روابط 
تهران و آنکارا و چشم انداز مذاکرات آستانه پاسخ داد. فرازمند در 
پاسخ به سوالی درباره موضع آنکارا درخصوص تحریم های ضد 
ایرانی آمریکا اظهار داشت: ترکیه به عنوان یک کشور دوست 
و مس��تقل همواره تاکید کرده که تحریم های ناعادلانه علیه 
ایران را نمی پذیرد و نمی خواهد بخشی از سازوکار این تحریم ها 
علیه یک کش��ور دوس��ت باشد. وی ادامه داد: این تحریم های 
غیرقانونی آمریکا پس از خروج این کش��ور از توافق هس��ته ای 
نه تنها روی مردم ایران تاثیر داش��ته، بلکه بر تمام کش��ورهای 
مس��تقل که خواهان روابط تجاری معمول با تهران هس��تند، 
اثرگذار بوده اس��ت. ترکیه که بخش زیادی از نیازهای انرژی 
خود را از ایران تامین می کند به طور مس��تقیم از این تحریم ها 
تاثیر گرفته اس��ت. هرچند، ما ش��اهد این هس��تیم که آنکارا هر 
تاش��ی برای رهایی از این تحریم های غیرقانونی بر تجارت 

انرژی با ایران می کند.

خبر كوتاه

سياسي

گروه سیاس�ی: رئیس مجلس ش�ورای اس�لامی گفت: در این 
ش�رایط نباید به دیپلماس�ی کش�ور فش�ار آورد که با عجله کار 
کند وقتی کسی می خواهد ستم کند با ظرفیت های مختلف باید 
جلوی او را گرفت؛ بنابراین تصور نش�ود که در ش�رایط فعلی 

نمی خواهیم از ظرفیت دیپلماسی استفاده کنیم.
به گزارش ایسنا، علی لاریجانی در مراسم تجلیل از صنعتگران 
نمونه استان البرز که در ساوجباغ برگزار شد، گفت: این برای 
البرز افتخار است که قطب تولید کشور باشد، البرز این ویژگی 
را دارد و تنوع قومی در کنار آن ارزش هایی است که می تواند 

در کنار تولید ارزش ایجاد کند.
لاریجانی افزود: زمانی که در مجلس تصمیم به استان شدن 

البرز گرفته شد با لحاظ این موضوع بود.
وی ادامه داد: اینکه امروز کارآفرینان برخی پیش��رفت ها را بر 
شمردند و کاستی ها را هم البته بیان کردند نشان داد که این 

حرکت زاینده است.
وی ب��ا بیان اینکه س��ه نماینده الب��رز، نمایندگانی پر تاش و 
موث��ر در مجلس هس��تند افزود: بنابرای��ن جای نگرانی برای 

تولیدگران نیست.
لاریجانی خاطرنشان کرد: امروز یکی از تولیدگران پرسید که 
آیا اینکه امسال سال رونق تولید است را باور دارید، این سوال 
خوبی است و همه باید به این توجه کنیم و اگر از خودمان این 

سوال را بپرسیم همه چیز خوب می شود.
رئیس مجلس ش��ورای اس��امی تصریح کرد: این روحیه در 
کش��ور ارزش دارد که ما روی پای خودمان بایس��تیم و تولید 
کننده باش��یم و با مش��کات مبارزه کنیم، این طور نیس��ت که 
کشورهای دیگر مشکل نداشته باشند و هر کشوری به فراخور 

خود مشکاتی دارند.
وی افزود: مش��کل ما بخش��ی مربوط به تحریم ها و بخش��ی 
مربوط به مش��کات اقتصادی مزمن اس��ت که از قبل وجود 

داشته است.
لاریجانی خاطرنشان کرد: وضعیتی که آمریکایی ها به وجود 
آورده اند برای کل دنیا وحش��تناک اس��ت. برای اروپا، چین، 
روسیه، آمریکای لاتین و … هر کدام مشکاتی ایجاد کرده 

است.
وی ادامه داد: ترامپ رفتار بیمارگونه ای دارد که توییت دیروز 

وی برای خانم های رنگین پوس��ت در کنگره از همین رفتار 
ناشی شده است.

وی ادام��ه داد: ب��ا همی��ن رفتار برای ایران هم مزاحمت ایجاد 
کرده البته برخی کشورهای منطقه هم در این زمینه به او پول 

داده و تحریک کرده اند.
لاریجانی با بیان اینکه سوال این است که آیا همه مشکات 
ما از تحریم اس��ت، گفت: اگر اقتصاد کش��ور زاینده نباش��د این 
مش��کات را دارد این مش��کات درونی اس��ت البته معتقدم 
که باید مراودات بین المللی داش��ته باش��یم ولی ما از ظرفیت 
نیروی انس��انی خودمان خوب اس��تفاده نکرده ایم. ما این همه 
فارغ التحصی��ل داریم وقت��ی کارخانجات میل به واردات پیدا 

می کنند این مشکل را برای ما بیشتر می کند.
وی افزود: ما اگر در کشورمان اختالی در سال گذشته داشتیم 
ب��ه خاط��ر ای��ن بود که در اقتصاد بلوغ به وجود نیامده اس��ت، 
این ضعف باید جبران شود و نقش اصلی در آن را کارآفرینان 
دارند دولت باید بس��تر را فراهم کند چون دولت تولید کننده 

خوبی نیست.
وی ب��ا بی��ان اینک��ه من تردید نداریم ایرانی ها با هوش خود بر 
این مشکل فائق می آیند گفت: اگر متحد باشیم موفق خواهیم 
بود فشارهایی که در بیرون از کشور وارد می شود اگر از زمان 

درست استفاده کنیم حل خواهد شد.

وی ادامه داد: ما در این ش��رایط چاره ای جز مقاومت نداریم، 
ممکن است سوال ایجاد شود که چرا دیپلماسی نمی تواند این 
مشکات را حل کند، دیپلماسی به فکر حل مشکل هست اما 
گاهی باید فشار را تحمل کند این طور نیست که در کشور بن 

بست برای حل مشکات داشته باشیم.
این نماینده مجلس ادامه داد: نباید عجله کرد اگر منافع ملی 
کش��ور را دنبال می کنیم امروز روزی نیس��ت که در برابر فشار 
آنها مقاومت نکنیم، بایت مقاومت کنیم تا آنها بفهمند موفق 

نیستند، در این یکسال ایرانی ها نجابت خود را نشان دادند.
وی اف��زود: مگر ترامپ توانس��ت نف��ت ایران را صفر کند؟ ما 

از ظرفیت های مختلف اس��تفاده کردیم و خوش��بختانه بقیه 
کش��ورها هم به این نتیجه رس��یدند که باید به نحوی مقابل 

آمریکا بایستد.
وی اظهار کرد: مگر نگفتند ایران 40 س��الگی را نمی بیند آیا 
موفق ش��دند؟ این موفقیت ایران بود که این مرد رذل را س��ر 

جای خود نشاند.
وی ادامه داد: در این ش��رایط نباید به دیپلماس��ی کش��ور فشار 
آورد که با عجله کار کند وقتی کس��ی می خواهد س��تم کند با 
ظرفیت ه��ای مختل��ف باید جلوی او را گرفت؛ بنابراین تصور 
نش��ود که در ش��رایط فعلی نمی خواهیم از ظرفیت دیپلماسی 

استفاده کنیم.
لاریجانی خاطرنشان کرد: همه در حال تاش برای رستگاری 
ش��رایط کش��ور هستند البته گاهی دعواهای سیاسی در کشور 
افکار را مشوش می کند، در منافع کشور نباید دعواهای حیدری 
نعمتی ایجاد کرد باید اختاف ها را حل و اراده ها را به مس��یر 

اصلی معطوف کرد.
وی در بخشی دیگر به مشکات ارزی اشاره و اعام کرد: من از 
تک نرخی شدن ارز دفاع می کنم و فکر می کنم دونرخی بودن 
زمینه سوءاس��تفاده را ایجاد می کند. اگرچه این تصمیمات در 

شرایط اضطراری گرفته شده اما این پیگیری خواهد شد.
لاریجان��ی در خص��وص پرداخت یارانه ها هم اعام کرد: نوع 
پرداخ��ت کم��ک و یارانه باید به نحوی باش��د که خللی پیش 
نیاید، قبول دارم که این سوبس��یدها هم فسادزادس��ت و هم 
باعث واردات می ش��ود به همین دلیل مرکز پژوهش ها برای 

آن به راه حلی رسیده است.
وی افزود: سران کشور به درستی به این نتیجه رسیدند که ارز 
را باید کنترل کنند، اما این باید چارچوبی داشته باشد چون منابع 

ما نامحدود نیست و این باید در اولویت ها هزینه شود.
وی افزود: امروز شرایط بهتر شده و آرام آرام می توان شرایط 

را بهبود داد.
لاریجان��ی تصری��ح کرد: در مورد معوقات مالیاتی و بانکی روز 
گذشته جلسه ای که برای رونق تولید داشتیم درباره این بحث 
کردیم در مورد معوقات تامین اجتماعی قرار شده فرصت داده 
ش��ود، درس��ت است که برخی از مسائل معوقات مطابق قانون 

است اما باید دست تولید کننده واقعی را بگیریم.

رییس مجلس در جمع صنعتگران استان البرز؛

اقتصاد کشور باید زاینده باشد

گروه سیاسی: رئیس قوه قضائیه گفت: در 4۰ ساله 
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی اقدامات زیادی انجام 
گرفته، گام های بس�یاری برداش�ته ش�ده و تلاش 
بس�یاری صورت گرفته اما امروز بعد از 4۰ س�ال با 
نگاهی به آنچه انجام شده و نگاه به اهداف، می بینیم 

که وضع موجود با وضع مطلوب متفاوت است.
به گزارش ایس��نا، آیت الله س��یدابراهیم رئیسی در 
دیدار با ائمه جمعه سراسر کشور با اشاره به موضوع 
گام دوم انق��اب اظه��ار کرد: ماموریت بنده در گام 
دوم انقاب اجرای عدالت و مبارزه با فساد است.

وی افزود: بکی از موضوعات منشور هفت گانه مقام 
معظ��م رهبری موضوع عدالت اس��ت. در مفاهیم 
دینی ما بعد از توحید شاید هیچ مفهومی فراگیرتر 
و گس��ترده تر از عدالت نباش��د. رییس دستگاه قضا 
خاطرنش��ان ک��رد: عدالت در هم��ه حوزه ها مانند 
عدال��ت و خلق��ت، عدالت و بعث��ت، عدالت و معاد، 
عدال��ت اقتق��ادی، اجتماعی، قضایی و… مفهوم 
گس��ترده داش��ته و در مفاهیم دینی ما نیز اینگونه 
است. لکن سخن ما در عدالت به معنی عدالت ثبوتی 
اس��ت و بحث و نظر نیس��ت.وی افزود: س��خن در 
اجرای عدالت و عدالت اثباتی است و اینجاست که 
باید گفت به برکت نام امیرالمومنین آثار گرانبهایی 
در این باب داریم. رئیسی با بیان اینکه سخن در باب 
عدالت اجرایی اس��ت، اظهار کرد: در راس عدالت 
اجرایی امام عادل است که اگر جامعه بخواهد این 

را ح��س کن��د اقتضائات خ��اص خودش را دارد که 
اگ��ر جامع��ه بخواهد ش��یرینی آن را حس کند باید 
قانونگذار عادل و اجرای عادل وجود داشته باشد.

وی افزود: همه در نظام ایفای نقش می کنند و همه 
جامعه باید شیرینی عدالت را لمس کنند.

رئیسی در ادامه اظهار کرد: همه کسانی که در جای 
ج��ای حکوم��ت و نظام ایفای نقش می کنند باید از 
ملکه عدالت بهره مند شوند والا جامعه مزه شیرین 
عدالت را نخواهد چشید ولو اینکه امام مسلمین در 
باب هدایت جامعه سخن بگوید و امر کند ولی اگر 
یک مجری، قاضی و خدمت گذاری در گوش��ه ای 
آنطور که باید عمل نکند، در همان حوزه مشکات 
جدی ایجاد می شود.رئیس دستگاه قضا اظهار کرد: 
اگر بر اساس قانون بخواهیم ماکی را برای اجرای 
عدالت تعریف کنیم که در میدان اجرا بخواهد عمل 
کند، ماک دیگری فعاً در دست نداریم و بهترین 
معی��ار ب��رای اج��رای عدالت این اس��ت که فعاً بر 
اج��رای قان��ون توافق کنیم.وی افزود: به هر میزان 
که عدالت در جامعه نقض شده اگر بخواهیم ماک 
و ش��اخصی پیدا کنیم باید بگوئیم بی قانونی عمل 
شده است.رییسی گفت: هیچکس در جامعه اجازه 
ن��دارد ک��ه اجرای قان��ون را در جامعه تعطیل کند و 
اجرای عدالت مخدوش شود. وی خاطرنشان کرد: 
در 40 ساله بعد از پیروزی انقاب اسامی اقدامات 
زیادی انجام گرفته، گام های بسیاری برداشته شده 
و تاش بسیاری صورت گرفته اما امروز بعد از 40 
سال با نگاهی به آنچه انجام شده و نگاه به اهداف، 
می بینی��م که وضع موجود با وضع مطلوب متفاوت 
است.وی افزود: زیبنده نظام اسامی اجرای عدالت 
در همه زمینه هاست و آنچه زیبنده نیست فساد خرد 
یا کان است. طبیعتاً بخش های مختلفی باید با هم 
کار کنند و برخی اقدامات مانند منافذ فساد تقدم دارد 

و طبیعتاً بخش های مختلف باید با هم کار کنند.

آیت الله رییسی در دیدار ائمه جمعه سراسر کشور؛

ماموریت من  اجرای عدالت و مبارزه با فساد است

گروه سیاسی: رئیس دفتر رئیس جمهور تاکید کرد: 
درب�اره بنی�ه دفاعی به هیچ وجه مذاکره نمی کنیم و 

دیدگاه ما در مسائل هسته ای مشخص است.
ب��ه گ��زارش تجارت به نقل از ایلنا، محمود واعظی 
در حاش��یه جلس��ه هیات دولت با اشاره به تحریف 
س��خنان محمدج��واد ظری��ف در گفتوگو با یکی از 
رس��انه ه��ا در جم��ع خبرنگاران گف��ت: صحبت و 
مصاحبه آقای دکتر ظریف مصاحبه روش��نی است 
و از هی��چ جای مصاحبه ایش��ان چنین برداش��تی 
نمی ش��ود. باره��ا و هر لحظ��ه از مقام های آمریکا 
سخنان متناقض شنیده اید و در این دولت آمریکا 

هم این موضوع چیز جدیدی نیست.
رئیس دفتر رئیس جمهوری بابیان اینکه این آمریکایی 
ه��ا هس��تند که برج��ام و 1+5 را ترک کرده اند اظهار 
داشت: برجام یک فرصت برای مذاکره به وجود آورده 
بود.در مسئله هسته ای نیز دیدگاه ایران کاماً روشن 
است.موضوع و بحث دیگری مطرح نیست الان هم 
طبیع��ی اس��ت اگر آمریکایی ها ب��ه برجام برگردند و 
تحری��م ه��ا را از روی میز بردارند فرصت مذاکرات در 
این چهارچوب بوجود می آید. وی درباره نشست اخیر 
گروه 1+4 در بروکسل هم گفت: این نشست و بیانیه 
اخیر آنها نشان می دهد همه چه اروپایی ها، روسیه و 
چی��ن و همچنی��ن ایران برای حفظ برجام که حاصل 
مذاک��رات طولان��ی بوده تاش می کنند که البته اگر 
هم��ه منافع ایران برای جمهوری اس��امی ایران در 
برجام دیده شده لحاظ شود، می توانیم برجام را حفظ 
کنیم. واعظی درباره ثبات در بازار ارز و قیمت کالاها 
گف��ت: در هفت��ه ه��ای اخیر قیمت ارز در بازار کاهش 
یافته و بازار نیز آرام شده است.مردم حتماً باید انتظار 
داشته باشند که قیمت کالاها نیز کاهش یابد و انتظار 

دولت هم همین است.
وی با بیان اینکه دولت تاش می کند قیمت های 
کالاها را کاهش دهد گفت: آقای رئیس جمهوری و 
وزیر اقتصاد را مسئول کردند تا به همراه دستگاه ها 

و وزیران ذیربط، تمامی کالاهایی که در هر نقطه 
ای در بنادر و هر جای دیگر کشور قرار دارند و یا در 
جایی احتکار شده و یا به نوعی براساس حکم قانون 
جلوی آنها گرفته ش��ده، مشکات شان حل و وارد 
بازار ش��ود. وی به س��فر وزیر اقتصاد  به بندرعباس 
اشاره کرد و گفت: وزیر اقتصاد اخیراً یک جمع بندی 
12، 13 م��اده ای ب��ه دکتر روحانی تقدیم کرده اند 
و رئیس جمهوری نیز دس��تور دادند تمام کالاهای 
رسوب شده آزاد و در اختیار مردم قرار گیرد. واعظی  
درباره روند بازس��ازی در مناطق س��یل زده گفت: 
دستگاه های مختلف هر هفته گزارش هایی از روند 
کار در مناطق س��یل زده به دولت ارس��ال می کنند. 
گزارش ه��ا نش��ان می دهد هم��ه وزارتخانه ها، به 
ویژه بنیاد مسکن تاش گسترده ای در این زمینه 
انجام می دهند، اما طبیعی است که در ابتدای کار، 
برنامه ری��زی و تجهی��ز کارگاه زمان بر اس��ت. وی 
اف��زود: آنچ��ه که به دولت و بانک ها از جمله منابع 
توزیع منابع مربوط بوده، صورت گرفته اس��ت؛ از 
ط��رف دیگ��ر اخیراً یک نامه خدم��ت رهبرمعظم 
انق��اب تقدیم کردی��م تا مبلغ جدیدی از صندوق 
توس��عه ملی برداش��ت کنیم و دس��تور ایشان آمده 
اس��ت و با برداش��ت 5 هزار میلیارد تومان موافقت 
کرده اند، آن را به دستگاه اباغ کردیم و امیدواریم 
با این پول یک جهش جدید در این زمینه در مناطق 

سیل زده به وجود بیاید.

بدون پیش شرط با ایران  مذاکره می کنیمانتخابات شورایاری ها را برگزار می کنیمموضع موشکی ایران مشخص است
سخنگوی وزارت امورخارجه در توئیتی 
تاکی��د ک��رد که موضع ای��ران و ظریف 
درباره توانمندی های موش��کی کشور 

مشخص است.
س��یدعباس موسوی در این توئیت خود 

افزود: پاسخ ظریف به مجری ان. بی. سی دقیق، هوشمندانه و به 
قول اهل فن »تعلیق به محال« بود. هم توپ را در زمین آمریکا 
انداخت و هم به جای موضع تدافعی، موضوع فروش تسلیحات 

آمریکا به کشورهای منطقه را به چالش کشید.
نمایندگی جمهوری اسامی ایران در سازمان ملل متحد نیز در 
واکن��ش ب��ه ادعای برخی خبرگ��زاری ها مبنی بر آمادگی ایران 
برای مذاکره درباره برنامه موشکی خود را تکذیب کرد و گفت: 

برنامه موشکی دفاعی ایران قابل مذاکره نیست.

ش��هردار ته��ران ته��ران تاکید کرد: تا 
زمانی که به ما نگفتند جلوی برگزاری 
انتخابات شورایاری ها را نگیرید، ما آن 
را برگزار می کنیم. پیروز حناچی شهردار 
تهران صبح چهارشنبه در حاشیه جلسه 

هیئت وزیران و در جمع خبرنگاران با تاکید بر اینکه درباره عدم 
برگزاری انتخابات شورایاری ها هنوز مراجع قانونی اعام نظر 
نکرده اند، خاطر نشان کرد: در برگزاری انتخابات شورایاری ها، 
مرجع قانونی در دولت معاونت حقوقی ریاس��ت جمهوری و در 
قوه مقننه رئیس مجلس است. وی با بیان اینکه سازمان بازرسی 
مرجع تش��خیص عدم برگزاری انتخابات ش��ورایاری ها نیست، 
اظهار کرد: تا زمانی که به ما نگفتند جلوی برگزاری انتخابات 

را نگیرید، ما آن را برگزار می کنیم.

س��خنگوی وزارت خارج��ه آمریکا بار 
دیگر بر تمایل کشورش برای مذاکره 

با ایران تاکید کرد.
به گزارش ایلنا به نقل از پایگاه خبری 
وزارت ام��ور خارجه آمریکا، »مورگان 

اورتاگ��وس« س��خنگوی وزارت خارجه آمری��کا، در تازه ترین 
اظه��ارات خ��ود گفت: رییس جمهور م��ا و وزیر امور خارجه ما 
چندین بار گفته اند آماده گفت وگوی بدون پیش شرط با ایران 
هستند؛ اکنون این ایرانی ها هستند که باید نشان دهند که آماده 
گفت وگو هس��تند. اورتاگ��وس همچنین گفت: با وجود برخی 
سخنان در واشنگتن در دو ماه گذشته که دولت در حال حرکت 
به س��مت جنگ با ایران اس��ت، ما فکر می کنیم اقدامات ما بر 

عکس است و ما در حال رفتن به سمت جنگ نیستیم. 
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محمود واعظی در حاشیه جلسه هیات دولت؛

کاهش قیمت کالاها انتظار به حق مردم


